
RESUM _ COMUNA DE CA LA DONA _ 11 DE MARÇ DEL 2025 
 
Ordre del dia: 

1- roda de comissions 
2- valoració del 8M 
3- informació dels grups  
4- altres, precs, preguntes, etc.  
- excursionistes feministes  

 
 
Assistència: Col·lectiu Punt6, LaSAL, femart, klimàtiques, CDOC, Dones x Dones, Xarxa 
Feminista, Autodefensa Feminista, Horteres.  
Comissions presents: comunicació, relacions externes, laboral, economia, projectes, 
acollida. 
 
0. introducció. Presentació de la nova Repartidora.  
Membres de les comissions de treball de la casa que formen part de la Repartidora: 

● La Natàlia i la Maria de comunicació 
● La Merche d'economia 
● La Karin de projectes 
● L’Amada de manteniment  
● L’Alícia de relacions externes 

 
La nova repartidora ha fet calendari de les comunes fins al desembre, que és el següent:  

- DIJOUS 10 D’ABRIL _ 18:30 h 
- DIMARTS 6 DE MAIG _ 18:30 h (REVISAR AQUESTA DATA, NO N’ESTIC 

SEGURA) 
- DIJOUS 12 DE JUNY _ 18:30 h 
- DIMARTS 8 DE JULIOL _ 18:30 h 
- AGOST: VACANCES, NO FEM COMUNA  
- DIMARTS 9 DE SETEMBRE _ 18:30 h 
- DIJOUS 9 D’OCTUBRE _ 18:30 h 
- DIMARTS 4 DE NOVEMBRE _ 18:30 h 
- DIJOUS 11 DE DESEMBRE _ 18:30 h 
-  

S’explica que es treballarà sobre document de l'anterior repartidora sobre punts forts i febles 
de la casa.  
Tema de debat del dia vinent: discursos d'odi. 
 
 
1. RODA DE COMISSIONS:  
 
ECONOMIA:  
- s'ha acabat la presentació de les justificacions de les subvencions a l'ajuntament 
- isa molt sobrepassada amb aquesta tasca, amb les auditories, anem a contrarellotge 
perquè el termini ja s'ha acabat.Fins que no acabi això no farà cap altra tasca de secretaria. 
Es valora que aquesta decisió ha d'estar consensuada amb la comi laboral.Es recupera la 
idea que ja ha sortit en comunes anteriors que cal posar a algú de suport durant els mesos 
de tasques de justificació de subvencions.  
Es fa la reflexió del fet que les subvencions ocupen moltíssima gestió, és molt gran la 
burocràcia i està ocupant molta feina. Caldrà parlar més endavant d'això. Aquest any ha 
estat el primer any que s'han fet auditories i cada una generen moltíssima feina burocràtica, 



perquè cada una requereix les seves particularitats i no es pot reaprofitar la feina feta 
anteriorment o en unaaltra justificació.  
- quan passem quotes? Ja  
- caldrà valorar el percentatge de massa salarial 
- formulari web sessió d'espais: hi ha un formulari, però no està publicat. Deures per a la 
pròxima comuna per a la comissió de comunicació: revisar-lo i acordar què hi acaba 
constant abans de publicar-lo al web. Posar tarifes segons condicionants.  
 
LABORAL:  
- han fet calendari laboral anual 
- quedaven temes pendents a resoldre: demanda de canvi de categoria laboral de la 
Gemma, tenen pendent fer reunió amb comi econòmica.  
 
RELACIONS EXTERNES:  
- tenen reunió demà  
- inicialment, van demanar tenir trobada amb la consellera d'igualtat i feminisme(s): com que 
la consellera està molt ocupada, la trobada passarà amb la directora general, que alhora és 
la directora de l’ICD. 3 canvis de data de reunió = menysteniment cap a la casa. Fins a l'abril 
no hi haurà reunió, si és que no hi ha nous canvis.  
A la xarxa feminista li ha passat el mateix. Ajornament constant de les dates de reunió amb 
consellera o directora de l’ICD.  
- femart deixa constància que les relacions externes no només s'han de fer amb les 
institucions, també amb altres espais dels moviments socials. Cal enfortir altres relacions 
que no passin ni per la institució ni pels diners. Hi ha lluites molt potents al barri i a la 
ciutat.  
- Dolo diu que hem de treballar amb la Diputació de BCN.  
 
COMUNICACIÓ: 
- s'està fent campanya de sòcies, gravacions. Falta muntatge. No hi ha data definitiva però 
serà aviat.  
- que els grups de la casa facin articles temàtics. Calaix de temes i que grups n'escriguin. 
Fer aquestes publicacions a tall d'actualització de línies polítiques de la casa.  
- xarxes socials: pendent. Parlar sobre si tenim presència o no a les xarxes socials.  
 
MANTENIMENT:  
- no hi ha novetats amb relació a la comuna extraordinària per parlar sobre terrat.  
- cal acabar de fer gestions (què assumim nosaltres, què assumeix ajuntament  
- ajuntament: ascensor, climatització, alarmes.  
- s'adaptarà la porta de l'entrada per fer-la més accessible a cadires de rodes i facilitar 
autonomia de les companyes (alçada del timbre + obertura automàtica de la porta) a 
l'espera de pressupost.  
- s'ha fet instància a l'ajuntament de dues places depàrquing de cotxes per a cadires de 
rodes. 
 
PROJECTES: 
- reunió espais pels drets la setmana vinent 
- activistes que han fet manual d'autodefensa: Karin ha parlat amb elles per tal de fer una 
presentació a la casa. Cobren la presentació per seguir imprimint el fanzine.  
Podríem traduir-lo al català. Dissabte 17 de maig es farà la publicació.  
- setmana vinent surt convocatòria de subvenció d'igualtat i feminismes - tenim 20 dies per 
presentar-nos-hi des del dia de publicació.  
- encara tenen pendent qui va a la repartidora (mentrestant: Karin) 
- Horteres: estan planificant procés de transició de l'hort del terra a la taula.  
 



2. valoració del 8M 2025 
 
Tot i que l'Assemblea 8M encara no ha fet la valoració del 8M, és important poder fer una 
valoració interna com a Ca la Dona. (la valoració del 8M de l’Assemblea 8M serà el pròxim 
dijous 3 d’abril a les 18:30 h a CLD).  
 
LaSAL posa sobre la taula malestar viscut aquest any dins l’espai de l’Assemblea 8M per 
les dinàmiques de companyes de Ca la Dona. Es comparteix que aquestes dinàmiques no 
generen sumar companyes feministes, sinó que en resten, perquè són molt poc 
transparents (tant en la presa de decisions com en la gestió econòmica), autoritàries i 
institucionalitzadores. Femart s’afegeix a les exposicions fetes i contextualitza el malestar 
també a Ca la Dona en el seu històric, afegeix que aquest és un dels fets pels quals tan 
poques companyes de Femart van a les comunes. S’esmenta que aquestes dinàmiques 
autoritàries es donen també en el funcionament de Ca la Dona.  
 
Una altra companya exposa que després d’haver pres tot un seguit d’acords en una reunió 
d’espai pels drets sobre els tallers d’autodefensa feminista, es va decidir unilateralment 
escriure-ho totalment diferent a la subvenció, ignorant els acords presos i sense notificar els 
canvis.  
 
Es comparteix el malestar que suposen aquestes dinàmiques d'acabar fent i desfent a 
voluntat individual d’unes poques, ja que són molt habituals i és el que s’expressa en 
aquesta Comuna. 
 
Es pregunta seriosament si existeix la possibilitat, tant dins de l’organització de Ca la Dona 
com en l’organització del 8M, de cedir espai a les joves, de poder assumir aquest malestar, 
fer-se'n càrrec i fer les coses d’una altra forma.  
 
La manifestació del 8M és molt massiva en assistència, però aquest any hi ha hagut molt 
pocs col·lectius a l’organització i no hi participa cap col·lectiu feminista de barri (a part de 
Feministes de Gràcia). Les joves expressem que volem que la manifestació unitària sigui 
efectivament un espai que aculli el feminisme de base organitzat.  
 
Es fa molt visible la necessitat de relleu, espai, possibilitat de noves maneres de fer tant a 
la casa com en l’organització del 8M; es pregunta directament si és una possibilitat o no ho 
és.  
 
LaSAL, femart, tenen moltes ganes de fer que Ca la Dona sigui un espai d’acció feminista, 
amb present i futur dins del moviment feminista; fer que sigui la casa d’aquest moviment.  
 
Es comenta que cal seguir treballant i acollir aquest malestar que s’explica en aquest 
punt a la pròxima comuna; sense fer veure que tot això que s’ha compartit no ha 
passat.  
 
Fi de la Comuna per una qüestió de temps.  
 

PROPERA COMUNA: DIJOUS 10 D’ABRIL DEL 2025 


